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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2024/25:997 Inkludering av bitcoin i valutareserven

I flera länder pågår nu en diskussion om huruvida bitcoin bör inkluderas i 
statliga valutareserver. I USA har exempelvis vissa delstater och federala 
företrädare lyft frågan om att bitcoin kan fungera som en strategisk 
reservtillgång, då dess monetära egenskaper är jämförbara med gulds, särskilt i 
en tid av ökande geopolitiska och ekonomiska osäkerheter.

Sverige har en tradition av en konservativ och noggrant förvaltad valutareserv, 
huvudsakligen bestående av utländska valutor och guld. Samtidigt sker en 
snabb utveckling inom digitala tillgångar, och flera internationella aktörer 
betraktar bitcoin som en värdebevarare och en hedge mot inflation. På många 
håll i världen används bitcoin som betalningsmedel och som säkerhet mot 
skenande inflation. Det är också ett viktigt sätt för frihetskämpar att hantera 
betalningar när man befinner sig under auktoritära regimers förtryck.

Ett sätt att på ett budgetneutralt sätt bygga upp en strategisk reserv av bitcoin 
hade varit att helt enkelt inte sälja bitcoin som beslagtas av myndigheter som 
Tullverket och polisen. På så sätt har USA byggt en avsevärd summa utan att 
behöva lägga budgetmedel eller själva köpa in kryptovalutan.

Med tanke på detta vill jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson:

 

Har ministern och regeringen övervägt möjligheten att ge Riksbanken möjlighet 
att inkludera bitcoin i Sveriges valutareserv, och kommer ministern och 
regeringen att agera för att ge Riksbanken en sådan möjlighet?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-04-07
Besvaras senast
2025-04-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


